
Referat fra møde med  

Hovedbestyrelsen og Idrætsforeningens bestyrelse d. 22-09-2020. 

 

Fremmødte fra Hovedbestyrelsen: Ib og Lene. 

Fremmødte fra Idrætsforeningen: Hanne, Anna-Lis, Kjeld og Laila. 

 

Mødet blev holdt på baggrund af de udmeldinger der er fremkommet fra flere 

havelejere. Der har bla. været kritik af vores aktiviteter, eller mangel på samme, og 

at vores foreningshus er en ”drukbule”.  På sidste bestyrelsesmøde i 

Idrætsforeningen udtrykte flere af medlemmerne deres tvivl om at forsætte i 

bestyrelsen.  

Efter Jørgens bortgang er der mange gøremål som skal varetages af andre. 

Lene forslog at vi fik en frivillig ”vicevært”. 

Efter en god og konstruktiv snak, hvor vi bla. talte om økonomi, valg, kassererpost 

etc. var alle enige om at støtte op om hinanden ved næste års generalforsamlinger.  

Derudover talte vi om, hvad der kunne gøres for at tiltrække flere til at benytte 

vores foreningshus.  

Et af forslagene var at bygge nyt hus eller renovere huset (f.eks. nyt gulv, male huset 

lyst og venligt indvendigt etc.).  

Et andet forslag gik på at indføre kreaaften igen. Denne gang med tilladelse til at 

øve/spille musik. 

Hanne vil indkalde Idrætsforeningens bestyrelse til et ekstraordinært møde  

søndag d. 27-09-2020 kl. 10.00. 

 

 

     Referent Laila. 

 

 

 

  


